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Vraag: 
 
Met de PPN in Juni hebben wij als Gemeentebelangen een vraag gesteld over de huidige 
samenwerking met onze buurtgemeente Hörstel in de Duitse deelstaat Noordrijn-Westfalen. Met als 
doelstelling wat de status van onze relatie is. Wij hebben de indruk dat na de Coronaperiode de 
samenwerking een beetje is weggezakt. In 2026 bestaat de huidige samenwerking 30 jaar. We 
hebben daarom de volgende vraag:  
 
1. In juli zou de voormalige Burgemeester Van Lente een afspraak hebben met het Hörstelcomité in 
Duitsland over een mogelijke beëindiging van de samenwerking. Deze afspraak heeft geen doorgang 
gevonden. Maar onlangs heeft onze waarnemende burgemeester wel een afspraak gehad. Kunt u ons 
meenemen wat de huidige stand van zaken is en wat de plannen zijn omtrent de samenwerking voor 
de toekomst? 
 
Antwoord: 
 
Op 20 september jl. is burgemeester Jager in het kader van kennismaking op bezoek geweest bij de 
burgemeester van Hörstel (Herr Ostholthoff). Door het vertrek van voormalig burgemeester Van 
Lente kon een afspraak eerder dit jaar geen doorgang vinden. Er is o.a. gesproken over de 
partnerband tussen beide gemeenten. De burgemeester van Hörstel heeft aangegeven dat Hörstel 
de partnerband graag laat voortbestaan. Aan Dalfser zijde is er (o.a. bij het lokale Hörstel-comité) 
sprake van enige twijfel omdat de samenwerking op een laag pitje staat, hoewel er vanuit de lokale 
comités nog wel contacten zijn.   
 
Het college wil een goed onderbouwde keuze maken voor het al dan niet continueren van de 
samenwerking met Hörstel. Aandachtspunten zijn daarbij o.a. de inzet van beide lokale comités, nut- 
en noodzaak van een partnerband, de wederzijdse verwachtingen m.b.t. de samenwerking, en 
eventuele kansen voor samenwerking in een breder (grensoverstijgend) verband, zoals bijv. de 
Euregio.  
 
De verwachting is dat het college hierover dit najaar nog zal spreken, waarbij we de raad zullen 
meenemen in de uitkomsten. Aansluitend kan wellicht bekeken worden hoe het e.e.a. eventueel 
gekoppeld kan worden aan het 30-jarig jubileum in 2026.  


